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Verslag Klankbordgroep Opvanglocatie Ypeloweg 
 

 

Nummer:   Z-23-46687  
 
Onderwerp:  Afspraken bijeenkomst Klankbordgroep Opvanglocatie Ypeloweg 
 
Van:    Hilda Oude Vrielink   
 
Datum bespreking: Dinsdag 18 juli 2023 
 
Aanwezigen: Bewoners: Natasja Bolt en Vincent van der Velde; 

COA: Karin Bosga; 
Gemeente: Rina Brink (adviseur Openbare orde en Veiligheid)  
        Hilda Oude Vrielink (Communicatie) 
        Doret Tigchelaar (Burgemeester)  
 

Afwezig: Bewoners: Mark Lommers 
Politie: Robert Mast  

 

 
Samenstelling klankbordgroep per mei 2023: 

Wie Namens 

Natasja Bolt, Vincent van der Velde en Mark Lommers Omwonenden 

Karin Bosga COA 

Robert Mast Politie 

Rina Brink Hilda Oude Vrielink  Gemeente 

 

• Burgemeester Doret Tigchelaar schuift deze laatste bijeenkomst voor de zomervakantie 
ook even aan. 

• Voor deze vergadering zou Nidos te gast zijn, helaas is Nidos vandaag verhinderd, maar zij 
sluiten de volgende bijeenkomst aan.  

 
Uitwisseling stand van zaken AMV (Karin) 

• Update over afgeronde trainingen die de Amv-ers hebben gevolgd en bezoek aan 
Lageveld. 

• De Amv-ers volgen zwemles bij zwembad De Kolk. 

• Met naaste omwonenden heeft een gezellige barbecue op de AMV locatie plaatsgevonden. 

• Voor de zomervakantie staan er voor de AMV-ers verschillende activiteiten op het 
programma. Kookactiviteiten, onder begeleiding van 5 vrijwilligers, zijn een voorbeeld van 
het programma 

• Terugkoppeling over de ontwikkeling van de AMV-ers als groep.  

• Karin meldt dat IND een inhaalslag maakt wat betreft asielaanvragen. Dat kan in theorie 
betekenen dat ook een aantal van de huidige 56 Wierdense AMV-ers eerder dan verwacht 
doorstroomt. Theoretisch is  dat mogelijk, maar is afhankelijk van verschillende factoren in 
de gehele asielketen.  

• De bouwcamera’s op het terrein gaan in oktober weg omdat er een ander goed werkend 
camerasysteem aanwezig is.  

 
 
Hoe gaan we na de zomer verder met deze Klankbordgroep? 
Vincent geeft aan dat hij vooral betrokken was bij het opstellen van een aantal plannen en voor 
hem is er geen reden om zitting te blijven nemen in de Klankbordgroep. Het is wel belangrijk 
dat een tweetal buurtbewoners zitting heeft in de Klankbordgroep. Vanuit een groter belang 
wordt afgesproken dat ook 2 mensen van Plaatselijk Belang zitting kunnen nemen in de 
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Klankbordgroep en deze verder uit te breiden met bijvoorbeeld vertegenwoordiging vanuit 
winkeliersvereniging en sportsector.  

 
 
Afspraken 

Besluit / afspraak Wie en wanner 

Poll whatsapp groep inzake veiligheid ( afspraak vorige 
vergadering)  

Vincent 

Vraag uitzetten whatsappgroep wie deelneemt in klankbordgroep  Vincent 

Nidos volgende vergadering (29-08)  aanwezig  Nidos/Karin/Rina  

Uitbreiding klankbordgroep andere sectoren Rina  

 
Volgende bijeenkomst 
Dinsdag 29 augustus om 19.00, gemeentehuis Wierden. 
 


